
 
 
 
Ny Kirkevej 25 – 27 – 29. Isagervej 17 & 22. Siimvej 63. 
 

Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde 21.03.22. kl. 1730 – 1830. 
Mødet blev holdt på Messenger. 
Deltagere: Anton Madsen (AM), Karin Thæstesen Holm (KH) og Gert Bo Jensen (GJ) 

Dagsorden: 

1. Der bliver markvandring i en eller anden form 21. april kl 1400 - 1500.  
Ad 1: Vi er enige om nødvendigheden af at få kigget på stern samt maling af udhuse. Der er 
sat en opfordring på vores FB gruppe til alle om at komme med input vedr deres respektive 
lejemål. 

2. Vedr. en eventuel fusion med Århus Omegn. 
Ad 2: Vi startede med en generel og god snak om forventninger og bekymringer i 
forbindelse med en eventuel fusion. AM: Der er generelt en negativ holdning til fusion. KH: 
Der skal meget mere information på bordet inden man kan tage stilling. GJ: Mener der skal 
et forslag til om at vi går tilbage til styreformen med generalforsamling. I hvert fald skal bør 
det være en urafstemning når den tid kommer, så alle kan stemme. Vi blev enige om at GJ 
tager sig tid til at kontakte afdelingsbestyrelserne i Århus Omegn for et høre om deres 
holdning til en eventuel fusion og hvordan de forestiller sig det. 

3. Eventuelt: GJ orienterede om henvendelse til såvel bestyrelse som administration vedr 
faktura på solceller i sin tid. Ønsket om at få kopi af nævnte faktura blev afvist af 
alle, men med forskellige begrundelser. 
 
Referent Gert Bo Jensen 
 

 

 
 
 

 

  


